
MĚSTO JÍLOVÉ 
 
 

Komise kulturní, sportovní a pro rozvoj města 
 

Zasedání č.: 10-2020/01 - KKSR 

 

Místo jednání: Kancelář místostarostky Ing.  Kateřiny Sýkorové 

Datum a čas jednání: 20. 01. 2020 (začátek: 16:00  hod., konec: 18:15 hod.)  

Specifikace jednání:  pravidelná schůze 

Přítomni:  viz prezenční listina v příloze  

  

Program jednání: 

1. Úvod – zahájeno zasedání komise.  

2. Předání základních informací – paní Horová předala členům komise v písemné podobě 
základní informace o akcích proběhlých od minulé schůzky, včetně přehledu akcí 
plánovaných na 1. pololetí roku 2020, informace jsou přílohou tohoto zápisu.  

3. Cvičící stroje – paní Sýkorová informovala členy komise o cvičících strojích pro širokou 
veřejnost (nabídka „colmex.cz“), které by bylo možno umístit buď v areálu zámeckého parku 
(s tím by musel souhlasit Památkový ústav), nebo v areálu tzv. Sporáku, který je v Jílovém 
dlouhodobě plánován. V současné době je vypracována studie, následovat by měla projektová 
dokumentace atd., tzn. jedná se o zdlouhavý proces. 

4. Ples města – paní Horová informovala o finišujících přípravách plesu. Na plese bude 
fotokoutek a komise se shodla na prodeji fotografií po 20 Kč za kus. Firma zajišťující 
fotokoutek městu potom sníží celkovou fakturaci o peníze vybrané za prodané fotografie. 

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Ples hasičů 28. 3. 2020 -  byl probrán podobněji. Akci nepořádá město, ale SDH v čele 

s paní Čechovou, které se, dle skutečnosti z minulých plesů hasičů, moc nedaří zvládat 

organizaci. Paní Horová a Sýkorová informovaly členy komise o jednání s paní Čechovou, 

paní Čechová dostala plánek sálů zámku s ideálním rozložením stolů a informací o maximální 

kapacitě sálů a doporučením jí nepřekračovat. Šatnu v den konání plesu zajistí paní Horová 

obsazením dvěma dohodáři.  

6. Čarodějnice 30. 4. 2020 – paní Matušková poprosila paní Horovou o zajištění informační 
cedule upozorňující návštěvníky akce na toalety v prostorách ZŠ na náměstí. Návštěvníci akce 
totiž využívají toalety v restauraci paní Matuškové jako veřejné. Paní Horová slíbila zajistit 
několik cedulí.  

7. Májové slavnosti spojené se žehnáním motorek 2. 5. 2020 – kapely odsouhlaseny již na 
minulé komisi (Chabakus, Idio&Idio, Jakub Děkan, NAZsong), s kapelami budou podepsány 
smlouvy. Paní Horová v současné době poptává doprovodný program včetně atrakcí.  

8. Letní slavnosti spojené se dnem dětí 6. 6. 2020 - paní Sýkorová informovala členy 
komise o schůzce se zástupcem agentury Dance Mission, která nabízí doprovodný program.  
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Schůzky se účastnily i paní Horová a Bílková, zástupce agentury slíbil poslat nabídku na 
dvouhodinový program na zahájení dne dětí. Paní Horová informovala o tom, že do dnešního 
dne nabídka zatím nepřišla, přišel pouze odkaz na prezentaci a odkaz na další agenturu 
nabízející atrakce. Paní Horová v současné době poptává atrakce na den dětí. Atrakcí by mělo 
být více druhů.  

Na akci 6. 6. se špatně shání kapely, oslovená kapela LIPO už nereagovala. Kapela Elán 
revival, kvůli dalšímu koncertu, může v nevyhovujícím čase (od 14 hodin), paní Horová zkusí 
s kapelou ještě jednat a znovu osloví i Veronu. Oslovený Tokhi by z časových důvodů mohl 
udělat případně jen workshop, členové komise se shodli na znovuoslovení Tokhiho ještě 
jednou na jiný termín (ideálně 19. 9.), aby ukázal s workshopem zároveň svoji show. 

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

9. Bar na zámku – paní Bílková a paní Horová informovaly členy komise o skutečnosti, že 
29. 2. 2020 končí panu Sosnovi smlouva na pronájem baru (i o tom, že pan Sosna minimálně 
půl roku oznamuje, že pokračovat v pronájmu nechce, protože je pro něj omezující zajišťovat 
stánek na akcích města). Již vyšel inzerát a čeká se na nabídky případných zájemců 
o pronájem. Schůzka se zájemci, na které budou mít možnost prohlédnout si prostory a zjistit 
bližší informace se uskuteční 5. 2. 2020 od 15 hodin.  

Dále paní Horová informovala o tom, že na rozsvícení vánočního stromu pan Sosna ve svém 
stánku nezajistil jako smluvní stánek města vůbec nic k jídlu, nabízel pouze „svařák“ formou 
bezedného kelímku za 30 korun, několik láhví vína a pár kusů keramických hrnečků. To 
i přesto, že byl ústně informován o sortimentu ostatních stánkařů. Jeho stánek tak během 
chvíle neměl co prodávat a u zbývajících stánků se tvořily fronty nespokojených hostů.  

10. Samostatný koncert – proběhla diskuse o tom, že kapely buď mají obsazeno, nebo vůbec 
nereagují a ty co reagovaly, ve vybraných termínech nemohou. Zajištění samostatného 
koncertu některých známých kapel by díky jejich požadavkům mohlo stát více, než je 
plánováno v rozpočtu.  

Komise probírala možnosti využití peněz plánovaných na samostatný koncert a shodla se na 
návrhu paní Matuškové, zkusit využít část peněz na samostatný koncert folkové nebo country 
kapely v prostoru travnatého hřiště v areálu zámku (paní Matušková navrhuje např. Nedvědy,  
paní Horová navrhuje např. kapely Máci, Hop Trop, Jaroslav Samson Lenk…). Kapely tohoto 
žánru v Jílovém chybí a jistě by našly svoje publikum. Paní Horová tedy poptá podobné 
kapely, kdy a jestli by zahrály a na další komisi předá zjištěné informace. Tyto kapely se 
repertoárem nehodí do již naplánovaných akcí, lepší by bylo jejich samostatné vystoupení. 
Komise pak navrhne radě část peněz použít na samostatný koncert tohoto typu a zbytek peněz 
vrátit do rozpočtu města, nebo jestli vrátí celou plánovanou částku. 

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0. 

11. Samostatný koncert 2021 – členové komise se shodli na nutnosti oslovit některou 
známou kapelu už s ročním předstihem. Vzhledem k vytíženosti kapel a s ohledem na 
plánování rozpočtu i na požadavky kapel. Členové komise si na příští jednání připraví plán 
akcí pro rok 2021 tak, aby mohl být předložen do rady již na jaře 2020. Termín jednání 
komise byl stanoven na pondělí 3. 2. 2020. 

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
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12. Kurzy tance – p. Matušková navrhla poptat a zkusit zajistit na podzim a na jaře kurzy 
tance a to i přes malou kapacitu sálu. Členové komise slíbili poslat paní Horové kontakty, 
které mají.  

Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 

13. Loučení s létem + pódia – paní Horová informovala o tom, že chybí ještě jedna kapela 
a připomněla odsouhlasené kapely: Mech, Sendwitch, O5 a Radeček. Dvě poslední kapely 
požadují pódium o min. rozměrech 8 x 6 metrů (běžně využíváme 6 x 4 m). Na základě 
cenové nabídky bylo potvrzeno zajištění tohoto pódia včetně zastřešení, osvětlení, ozvučení 
atd. za cenu 48 800 korun. Ceny pódií na ostatní akce nám agentura udrží ve stejné výši jako 
loni, tzn. 23 010 korun. Členové komise vzali informace na vědomí bez připomínek. Paní 
Horová poptává doprovodný program a atrakce. 

13. Kapely  – paní Horová jmenovala kapely, které mají zájem vystoupit v Jílovém a sami se 
nabízejí. Členové komise diskutovali a hlasovali: 

a) Maniak – hrají hezky, ale protože používají výrazy nevhodné pro děti, bylo by dobré je 
nechat hrát jen jako poslední kapelu ve večerních hodinách na Rockfesťáku: 
Hlasování: pro: 4, proti: 0, zdržel se: 0 
b) Vesna – podle názoru členů moc pomalé, členové nedoporučují na akce pro rok 2020 
Hlasování: pro: 0, proti: 4, zdržel se: 0 
c) Stará škola – komise nedoporučuje kapelu na rockfesťák pro rok 2020 
Hlasování: pro: 0, proti: 3, zdržel se: 1 
d) místní kapely Jack Russel Band a Broke Pit Leak – komise nedoporučuje kapely na akce 
pro rok 2020 
Hlasování: pro: 0, proti: 4, zdržel se: 0 
e) paní Matušková navrhuje oslovit kapelu Obří broskev a slíbila poslat další tipy na kapely. 

V 17:25 opustily (z důvodu schůzky se sponzorem kvůli plesu města) jednání komise paní 
Horová a Bílková. Komise pokračovala v jednání. 

f) Platonic – nadějná kapela mladých kluků, členům komise se líbí a doporučuje ji na 
některou z akcí v roce 2020, kde je ještě místo pro vystoupení 

Hlasování: pro: 3, proti: 0, zdržel se: 0 

12. Termín zasedání KKSR je stanoven na 03. 02. 2020 od 16 hodin v kanceláři Ing. 
Kateřiny Sýkorové.  

Příloha: prezenční listina + stručné informace (přehled akcí) 

 

 

Zápis provedla v Jílovém, dne 20. 01. 2020 

členka KKSR  

Eva Horová, v. r. 

Zápis zkontrolovala v Jílovém, dne: 20. 01. 2020 

Ivana Matušková, v. r. 

předsedkyně KKSR 


